

Tracks, Nos. 2 & 3

1. Slide down this Switch to the right (2-3) and track No. 3 only will be recorded or played back.
2. Turn both reels over and exchange them with each other to record or play back track No. 2.

In these cases, sound input taken through right input jack of the set only will be recorded. For playback of this recording, the left Volume Control knob must be turned to 0 position.

Deuxième et troisième pistes

1. Mettre le sélecteur à la position gauche (2-3) et on peut fonctionner seulement la troisième piste.
2. Changer et renverser les bobines l'un l'autre, pour fonctionner la deuxième piste.

Dans ce cas, l'entrée droite seulement peut être enregistrée.

Pour une reproduction, il est préférable de mettre le bouton gauche de réglage à la position zéro.

PLAYBACK

For trial purpose, let's first play back a pre-recorded tape.

Playback of 4-track Stereo Tape :

The pre-recorded demonstration tape provided as an accessory to this recorder is a 4-track stereo tape recorded at the tape speed of 19 cm/sec.

REPRODUCTION

Il est préférable d'essayer une bande enregistrée.

Reproduction de bande stéréophonique sur quatre pistes. La bande d'essai, pourvu dans accessoires, est un enregistrement stéréophonique sur quatre pistes avec une vitesse de 19 cm.